
Referat bestyrelsesmøde 
24-04-2023 

• Deltagere: Mille, Christina, Nadia, Inger, Anne-Louise og Mette 

Punkt 1: Elevskolen 
Der er ansat en hjælpetræner, Anna, som vil hjælpe underviseren på de forskellige elevhold, når der er 

behov for det. For eksempel hvis underviser har behov for at hjælpe en elev, der oplever udfordringer med 

en elevhest og derfor har brug for mere fokus, vil Anna undervise de øvrige elever, så de ikke skal vente på 

at underviseren er færdig.  

Punkt 2: Ridehals-, staldregler og sikkerhedsreglementer 
Der har været uklarheder for nye medlemmer og opstaldere hvad de generelle regler på RORK er. Alle 

regelsæt tjekkes igennem, opdateres og hænges op synlige steder på RORK. 

Punkt 3: Kursus og arbejdsdag – opfølgning 

Lørdag den 22/4 var der arbejdsdag og kursus ved Nina Rahbek. Vi takker alle deltagende medlemmer for 

hjælp til at løse arbejdsopgaverne. De fremmødte gav den gas      og de deltagende til Nina Rahbek kurset 

fik en masse viden med hjem. Der er et ønske om eneundervisning ved Nina, som har mulighed for at 

undervise lørdage i lige uger. Det arbejdes der videre med. Der var også ønsker om flere kurser med 

mulighed for at medbringe egen hest (Clinics).  

Punkt 4: Personalets og bestyrelsens ansvarsområder 

Efter ønske fra generalforsamlingen udarbejdes der en planche over både bestyrelsens og personales 

forskellige ansvarsområder. 

Punkt 5: Kvalitetssikring af elevskolen 

Der arbejdes fortsat på optimering af elevholdene efter sommerferien samt nye måder at tænke elevskole 

og det at gå til ridning. Der kigges blandt andet på mulighed for at indføre Nina Rahbek ind som fast 

holdunderviser. Kursus tilbydes alle undervisere i sommerferien. 

Punkt 6: Status på elevheste 

• Noma: Ridefyssen ønsker at beholde Noma lidt endnu, da hun er meget stabil i ridefyssen. Der 

opleves dog fortsat udfordringer med hende på elevholdene. Noma går ned i tid på elevholdene og 

sættes op i tid i ridefysioterapien også sælges hun, når vi har fundet en anden hest, der kan erstatte 

hende i ridefyssen. 

• Blitz: Skal fortsat sælges og der er kontakt med en mulig køber. 

• Alfi: Har det svært i rideskolen og ridefysioterapien bruger ham ikke. Der er overvejelser om han 

skal sælges eller alternativt tilbydes en fuldpart, så han i en periode kan trænes op af én rytter. 

• Kaska: Samme status som sidst. Hun afventer indtil en mulig erstatning for hende er fundet. 

Punkt 7: Opstaldere 

Der tages ormeprøver og udarbejdes plan for døgnfold og indgræsning. Nærmere info følger til 

opstaldermødet 30/4. 



Næste mødedato: 15/5-2023 

 


